
 

 

BRM.0012.4.10.2018 

 

Protokół nr  1/2018 

posiedzenia Komisji  Ładu Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami     

 i Spraw Mieszkaniowych Rady Miejskiej Inowrocławia, 

 odbytego w dniu  3 grudnia  2018 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

………………………………………………………………….. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.45 – 10.15. 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Bętkowski Jacek    – Przewodniczący Komisji 

2. Marcinkowski Tomasz  – Członek Komisji (Zastępca Przewodniczącego) 

3. Kwiatkowski Waldemar  – Członek Komisji   

4. Wąśniewski Waldemar – Członek Komisji  

 

Na Komisję spóźnił się – Grzegorz Kaczmarek – Członek Komisji (1005).    

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta. 

2. Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału  Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości. 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

           Posiedzenie Komisji otworzył Pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący 

Komisji.  

Zgodnie z listą obecności, w obradach Komisji  uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 

Pan Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji, przedstawił przybyłym 

porządek dzienny posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych. Zwrócił się z zapytaniem, czy mają 

uwagi do porządku posiedzenia?   

 

Tomasz Marcinkowski: 

Wniósł o zmianę w kolejności omawianych punktów w ten sposób, aby 

planowany punkt 3 i 5 były omawiane pod koniec posiedzenia.  

 

Innych propozycji do zmiany porządku obrad nie było. 
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Przewodniczący Komisji, poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie 

zaproponowanej zmiany do porządku dziennego posiedzenia.  

 

W głosowaniu wzięło udział 4 członków Komisji. Za wnioskiem głosowało 

4 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się  - nie było.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r.  

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

6. Ustalenie planu pracy komisji na I półrocze 2019 r. 

7. Sprawy bieżące. 

 

Ad.3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r. 

 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Skarbnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz  projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-2032. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2019 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-

2032,  stanowią załączniki do protokołu nr IV/2018 sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019 oraz  projektu uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-

2032? 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

 

Głosowanie: 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały   

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  2019 r.? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2019-

2032”? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 
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Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Ad.4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

W materiałach na Komisje otrzymaliście Państwo dwa projekty uchwał z zakresu 

spraw geodezyjnych: w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Kątnej i Wierzbowej raz w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Królowej Jadwigi, Wodnej, 

Świętego Mikołaja i Przesmyk. Otrzymałem przed Komisją  informację, że 

projekty uchwał nie będą przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady Miejskiej. 

Proszę, aby p. Naczelnik wyjaśnił sytuację. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

i Nieruchomości: 

Odnośnie wspomnianych projektów uchwał, które  Państwo otrzymaliście, 

obowiązujące przepisy wymagają jeszcze, aby dokonać pewnych uzgodnień 

planistycznych. Procedura taka trwa jakiś czas, a zatem nie ma możliwości, aby 

wszystkie sprawy związane z tym planem udało się wykonać w ciągu tygodnia. 

Dlatego jest prośba o przesunięcie w czasie, na inny termin, rozpatrywania tych 

projektów uchwał. Na dzisiaj projekty tych uchwał są wycofane. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Innych spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

(Na Komisję przybył p. Grzegorz Kaczmarek – członek Komisji). 

 

Ad 5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała na funkcję Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji pana radnego Tomasza Marcinkowskiego. 

Czy pan radny Tomasz Marcinkowski wyraża zgodę? 

 

Tomasz Marcinkowski: 

Tak, wyrażam zgodę. 

 

Jacek Bętkowski: 

Innych kandydatur nie zgłoszono, przystępujemy do głosowania: 

 

 Kto jest za powierzeniem funkcji Zastępcy Przewodniczącej Komisji 

panu radnemu Tomaszowi Marcinkowskiemu? 

 

Głosowanie:  za  - 4, przeciw – 0, wstrzym. się  - 1. 
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Stwierdzam, że Zastępcą Przewodniczącej Komisji został pan radny Tomasz 

Marcinkowski. 

 

Ad.6. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

 

Jacek Bętkowski: 

Przewodniczący Komisji przedstawił członkom Komisji propozycje tematów do 

planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r. 

 

Styczeń 

- Plan zimowego utrzymania dróg gminnych w sezonie 2018/2019. 

Luty 

- Przebieg procesu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo 

własności. 

Marzec 

- Sprawozdanie z realizacji inwestycji w 2018 r. 

Kwiecień 

- Ocena przebiegu akcji „zima” na drogach gminnych w sezonie 2018/2019. 

Maj 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2018 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2019 r. 

Czerwiec 

- Informacja na temat zasad zasiedlania mieszkań chronionych. 

 

W dyskusji nikt głosu nie zabierał. 

Innych propozycji do planu pracy członkowie Komisji nie zgłosili. 

 

Poddaje pod głosowanie przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2019 r.: 

 

Głosowanie:  za  - 5, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2019 r. został przyjęty.  

Stanowi on  załącznik nr 3 do protokółu.  

 

Ad.7. Sprawy bieżące.  
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji: 

Chciałbym Państwa poinformować, że otrzymałem pismo od Pana Ryszarda 

Brejzy – Prezydenta Miasta Inowrocławia (WIR.II.7321.1.2018 z dnia 

20.11.2018 r.), w którym zaprasza Przewodniczącego Komisji  Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami     i Spraw Mieszkaniowych Rady 

Miejskiej do uczestnictwa w pracach Kapituły do nadania tytułu „Mister 

Budownictwa-Inowrocław 2018”. (Pismo w korespondencji Komisji: 

BRM.0012.4.11.2018). Celem konkursu jest wybór obiektu budowlanego, 

którego własności użytkowe, jakościowe, nowatorskie rozwiązania techniczne 

predysponują go do roli „wizytówki” Inowrocławia. 
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Czy w sprawach bieżących są jeszcze chętni do zabrania głosu? 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Jacek Bętkowski 

 
 

Protokółowała 

Dorota Trojanowska 

 

 


